

**GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE**

**ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE**

RESTRICTED
L/5351/Add.9
11 February 1983
Limited Distribution

Original: English/
anglais

ARTICLE XIX - ACTION BY CANADA

Leather Footwear

Addendum

The following communication, dated 4 February 1983, has been received from the Permanent Mission of Canada.

The Government of Canada wishes to advise the CONTRACTING PARTIES of the following change to the restrictions on imports of leather footwear into Canada referred to in document L/5351 of 22 July 1982. Effective 31 December 1982, leather shoes and sandals with value for duty of at least Can\$45.00 per pair and leather boots with value for duty of at least Can\$75.00 per pair are exempt from import quota. Import permits are still required for these shipments although permits to import these types of footwear are being issued without reference to quota restraint. The levels of restraint for the periods 1 December 1982 to 30 November 1983 and 1 December 1983 to 30 November 1984 referred to in document L/5351 remain unchanged.

ARTICLE XIX - MESURES PRISES PAR LE CANADA

Chaussures en cuir

Addendum

La Mission permanente du Canada a fait parvenir au secrétariat la communication ci-après, en date du 4 février 1983.

Le gouvernement canadien informe les PARTIES CONTRACTANTES de la modification suivante qui a été apportée aux restrictions à l'importation des chaussures en cuir au Canada (voir document L/5351 du 22 juillet 1982). A compter du 31 décembre 1982, les importations de chaussures et sandales en cuir d'une valeur imposable égale ou supérieure à 45,00 dollars (canadiens) la paire et celles de bottes en cuir d'une valeur imposable égale ou supérieure à 75,00 dollars (canadiens) la paire ne sont plus contingentées. Elles doivent encore être accompagnées de permis d'importation, mais ceux-ci sont délivrés hors contingent. Par ailleurs, les niveaux de restriction indiqués dans le document L/5351 pour les périodes du 1er décembre 1982 au 30 novembre 1983 et du 1er décembre 1983 au 30 novembre 1984, demeurent inchangés.